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Conceptverslag van de Avond van Leusden, informatieronde Bijdrage uitvoering Energie-
akkoord op 17 juni 2015 in vergaderzaal 6 van het gemeentehuis te Leusden 
 
Aanwezig:  Fractieleden  

De heren W.G. van Ginkel (CDA), W. van Hell (ChristenUnie-SGP),  
J.R. Madiol (D66) en K. Roskam (VVD) 
Mevrouw H.G.M. Kerkhof (GroenLinks-PvdA) 
Voorzitter 
Mevrouw K.E. Pouwels-Koopman 
Griffier 
Mevrouw J.S.Y. Houtman 
Namens college en gemeente  
De heer H.A.W. van Beurden (wethouder)  
De heer P. Spiertz (beleidsadviseur) 
Namens het bestuur van Energieakkoord 
De heren J. Bot, K. van Dijk en J.W. Sandker 

Verslag: Mevrouw A.J. Schutte (MKW secretariaatsservices) 
Pers:  Afwezig 
Publiek: Aanwezig 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de informatieronde om 21.07 uur. Vorig jaar hebben 
achttien lokale organisaties het Energieakkoord Leusden ondertekend, 
met als doel minder energieverbruik en het opwekken van meer energie. 
Voor de coördinatie van de uitvoering van het Energieakkoord is Stichting 
IkWilWatt opgericht. Het college stelt de raad om voor drie jaar jaarlijks 
€ 37.500,00 beschikbaar te stellen voor de uitvoering van het Energieak-
koord Leusden. IkWilWatt moet haar besteding en activiteiten jaarlijks ver-
antwoorden.  
Het mailbericht van de heer Bosch van het Energieakkoord met een alter-
natief kunnen de raadsleden betrekken bij hun overwegingen. 
 

Bijdrage uitvoering 
Energieakkoord 

De heer Sandker meldt dat het Energieakkoord enthousiast van start is 
gegaan en zaken tot stand heeft gebracht. Het is gelukt de aangesloten 
partijen aan de gang te krijgen. 
 
De heer Madiol meldt dat met de extra ondersteuning het Energieakkoord 
nu goed loopt. Hij mist in het raadsvoorstel de terugkoppeling en wil graag 
weten waar en wanneer de raad terugkoppeling krijgt, met name omdat de 
start nogal wisselvallig is geweest. 
 
Wethouder Van Beurden begrijpt dat. Als de raad instemt, volgt een sub-
sidieovereenkomst op basis van de subsidieverordening en daar staan re-
gels in over de verantwoording. Daarnaast heeft hij afgesproken met het 
bestuur om jaarlijks of tweejaarlijks te overleggen. Hij zal de raad daarover 
informeren. Hij ziet graag dat het initiatief goed doorgaat. De raad stelt het 
geld beschikbaar en het college pakt het dan verder op.  
 
Mevrouw Kerkhof merkt op dat het Energieakkoord samenwerkt met De 
Groene Belevenis. Zij versterken elkaar, maar is er een risico dat zij el-
kaars concurrent worden? 
 
De heer Sandker antwoordt dat hij een aantal keer overleg heeft gehad 
met De Groene Belevenis. Er is geen sprake van concurrentie en zij pro-
beren samen te werken. Het Energieakkoord is meer voor de harde kant, 
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zoals zonnepanelen en de techniek. De Groene Belevenis houdt zich meer 
met de zachte kant bezig, zoals educatie. 
 
De heer Roskam vindt dat in het businessplan het werken met een nieuwe 
partner cryptisch beschreven wordt. Staat het Energieakkoord open voor 
alle bedrijven? 
 
De heer Sandker antwoordt dat het Energieakkoord is begonnen met 
achttien partijen. Iedereen is gevraagd wat hij in kan brengen. In het busi-
nessplan is duidelijk gemaakt wanneer een partij wel of niet welkom is. Het 
bestuur kijkt of een nieuw bedrijf erbij past. Met te veel bedrijven schiet het 
niet op. Hij probeert van allerlei activiteiten, zoals installatie en bouw, een 
partij te vinden. 
 
De heer Roskam vraagt in welke mate het college alles kan volgen. 
 
Wethouder Van Beurden antwoordt dat na de negatieve berichtgeving de 
startperiode is afgesloten. Het bestuur heeft goed geacteerd en zal zich 
naar de leden verantwoorden. De afspraak is om dat intensiever te doen. 
Van meet af aan is afgesproken ook werkgelegenheid mee te laten doen, 
maar er gaat geen gemeenschapsgeld naar het bedrijfsleven. Het bestuur 
en de uitvoering liggen uit elkaar. 
 
Mevrouw Kerkhof vraagt hoe de marketing per doelgroep uitgewerkt 
wordt. 
 
De heer Sandker antwoordt dat dat afhangt van de doelgroep. Het gaat 
bijvoorbeeld om bedrijven, scholen, huiseigenaren. Hij hoopt dat de wijken 
actiever worden.  
 
De heer Van Hell vraagt of het loopt met de buurtcoaches, want het wijk-
gebeuren is onderuit gegaan. 
 
De heer Sandker antwoordt dat er twee initiatieven lopen. Het Energieak-
koord is geen wijkcoördinator, maar wil wel wijken benaderen.  
 
Mevrouw Kerkhof merkt op dat het handig is te weten wat in de wijken 
gebeurt. 
 
De heer Van Dijk antwoordt dat De Groene Belevenis een belangrijke par-
tij is. De Groene Belevenis heeft meer connecties in de wijken en weet wat 
daar speelt en neemt het voortouw. Via De Groene Belevenis krijgt het 
Energieakkoord namen van contactpersonen door, zoals in Alandsbeek. 
 
Wethouder Van Beurden vult aan dat de harde en zachte kant elkaar 
aanvullen. Een van de doelstellingen is dat het Energieakkoord er is voor 
elke Leusdenaar. Als iemand belt over bijvoorbeeld zonnepanelen, dan 
wordt hij doorgestuurd naar Energieakkoord.  
 
De heer Van Hell vraagt of het lukt de kleine beleggingsmaatschappijen, 
zoals ASR, enthousiast te maken voor energiebesparing in hun huurwo-
ningen. 
 
De heer Bot antwoordt dat dat moeilijk is. Het is wel mogelijk een organi-
satie als ASR te benaderen en uitleg te geven over de initiatieven over 
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duurzaamheidsmaatregelen in Leusden. Als er uit de wijk een verzoek 
komt, pakt het bestuur dat op. Dat biedt geen garantie, maar het bestuur 
staat dan wel sterker richting de belegger.  
 
De heer Van Hell vraagt of de vraag vanuit huurders op gang komt. 
 
De heer Spiertz antwoordt dat IkWilWatt buurtkrachten kan versterken.  
 
De heer Van Ginkel vraagt of het Energieakkoord samenwerkt met Vallei 
Horstee. 
 
De heer Sandker antwoordt dat Vallei Horstee een partner van het ak-
koord is. 
 
Het voorstel wordt een hamerstuk. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 21.26 uur. 
 


